
                                                          ZAPISNIK 

 

Sa 1.Kontituirajuće sjednice Vijeća roditelja za školsku godinu 2019/2020 održanoj 

4.10.2019.(petak)s početkom u 18:30 u prostorijama OŠ Brezovica 

Dnevni red: 

1.Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Vijeća roditelja 

2.Mišljenje Vijeća roditelja o prijedlogu Školskog kurikuluma OŠ Brezovica za školsku 

godinu 2019/2020.-izlaganje ravnatelja D.Rogala 

3.Mišljenje Vijeća roditelja o prijedlogu Godišnjeg plana i programa rada škole OŠ 

Brezovica za školsku godinu 2019/2020.-izlaganje ravnatelja D.Rogala 

4.Obavijest o osiguranju 

5.Razno,pitanja i prijedlozi 

Sjednicu započinje ravnatelj uz pozdrav svima nazočnima te osobno predstavljanje. 

Također pojašnjava ulogu i funkciju Vijeća roditelja u radu škole a na zamolbu 

prisutnih pojašnjava i funkciju predsjednika odnosno podpredsjednika Vijeća roditelja.  

Obzirom da je nedostajao jedan član da bi se ispunio kvorum za izglasavanje prve 

točke dnevnog reda ravnatelj odlučuje istu ostaviti za kasnije u nadi da će netko u 

međuvremenu pristići. 

Ravnatelj nadalje pojašnjava što je kurikulum i Godišnji plan i program škole te govori 

da će isti u cijelosti biti dostupai na web-u škole te kao takvi biti dostupai svima na 

uvid.U novom kurikulumu ističe novine a to su: 

-program robotike(„u korak sa trendovima“) 

-stolni tenis(„uključena i djeca sa poteškoćama“) 

-zbor(„ponovna aktivacija“) 

-vrtlari(„ova naša područja nekada su hranila grad Zagreb-a moga bi i danas“) 

-prehrana-iznivelirani su obroci u područnim školama sa centralnom školom 

prvenstveno se tu misli na kuhane obroke 

-veliki zahvati u uređenju škola-prefarbana je kompletna centralna škola,obnovljena 

osvjetljenja,klupice itd.uz veliku pomoć Gradske četvrti Brezovica i predsjednice 

gđe.M.Pucević. 

Nadalje u sportskoj dvorani promjenjeno je kompletno osvjetljenje kao i cijeli sanitarni 

čvor.U PŠ Demerje započinje kompletno uređenje dodatne dvije učionice. 

-novina je i da kad djeca idu kod Školskog dispanzera ne moraju doći u školu 

- produženi boravak u školi 

-aktive iz svakog predmeta(„poticanje izvrsnosti“) 



Ravnatelj nakon izlaganja prepušta riječ roditeljima. 

-Gosp.Kalajica; 

„Grad Zagreb obično godišnje daje novce za obnovu škole!0ve godine je to očito bilo 

farbanje i sve što ste naveli.Što je prioritet za sljedeću godinu? 

Ravnatelj odgovara da još nisu definirani prioriteti.Napominje da je PŠ Dragonožec u 

jako lošem stanju i da se pripikom popravaka urušava! 

-gosp.Boc; 

Postavlja pitanje vezano za izmjenjenu školskog prijevoza i  polazak autobusa u 

13:30.smatra da je previše slobodnog vremena bez obzira na mogućnost pohađanja 

dodatnih satova . 

Ravnatelj samatra da djeca imaju dosta sadržaja od boravka na nastavi,u krugu 

škole,holu ili knjižnici. 

Roditelji također upućuju na preveliku“rupu“do dolaska autobusa(to je vezano na 

prethodni upit)za Dragonožec i prelazak na bus u Obrežu jer djeca tamo pretrčavaju 

cestu. 

Ravnatelj je obećao da će provijeriti navedeno te tražiti pojačanje na toj autobusnoj 

liniji. 

-gosp.Sorić 

Upućuje na problem zastarjelih podataka na web-u 

škole(osiguranje,prehrana,prijevoz i ostalo)te moli da se to češće revidira.Također je 

više puta pitan što se na ovakvim sjednicama događa od strane roditelja te postavlja 

pitanje da li roditelji mogu dobiti uvid u zapisnik sa sjednica? 

Ravnatelj odgovara da je prošli tjedan određena osoba koja će se time baviti te moli 

za malo strpljenja.Što se tiče za pisnika i uvida u isti provjeriti će zakonsku obvezu te 

ako nema zapreka bit će dostupni roditeljima. 

Obzirom da je u međuvremenu pristiglo još predstavnika utvrđeno je da je prisutno 

23 od 43 predstavnika odjeljenja što je dovoljno za kvorum te se prešlo na 

izglasavanje predsjednika i podpredsjednika Vijeća roditelja. 

Obzirom da se nitko nije želio prijaviti gosp.Damir Kalajica se prijavio sam,nakon 

čega je gđa.Harapin Babić predložila gosp.Krunoslava Kneževića i on je prihvatio 

kandidaturu. 

Kandidati su zamoljeni da se predstave i kažu par riječi o sebi nakon čega je 

uslijedilo glasanje. 

Javnim glasanjem utvrđeno je da je za gosp.Kalajicu glasalo 7 a za gosp.Kneževića 

10 predstavnika.Kostatirano je većinom glasova gosp.Knežević postao predjednik a 

gosp.Kalajica podpredsjednik Vijeća roditelja OŠ Brezovica. 



Nakon izglasavanja ravnatelj prepušta riječ novoizabranom predsjedniku koji se 

zahvaljuje na izboru te izjavljuje da se nada da će opravdati ukazano povjerenje te 

zaključuje sastanak u 19:20. 

 

 

 

Zapisničar:                                                                     U Zagrebu,12.10.2019. 

Ivana Ratković 

 

 

 

 

 


